
    

 

Πρακτικό 124 / 27.04.2024 
 
 
Το Διοικητικό Συμβούλιο συνεδρίασε με ηλεκτρονικά μέσα από Τρίτη 23/04/2024 ώρα 
22:00 έως Πέμπτη 25/04/2024 ώρα 22:00 με θέματα ημερήσιας διάταξης: 

 
ΘΕΜΑ 1: Διοργάνωση 7ου Grand Prix στα Ζαγοροχώρια. Απόφαση για την αποδοχή ή μη 
της προσφοράς του ξενοδόχου για το δείπνο για όλους (10 € κατ’ άτομο), ορισμός κόστους 
παραβόλου συμμετοχής, προϋποθέσεις για δικαίωμα συμμετοχής, αναζήτηση εφόρου 
ενστάσεων και κάλυψη του κόστους διαμονής του, αναζήτηση υπεύθυνου γραμματείας για 
διεξαγωγή κληρώσεων και κάλυψη του κόστους διαμονής του, αναζήτηση υπεύθυνου 
γραμματείας για καταχώριση αποτελεσμάτων στο ίντερνετ και κάλυψη του κόστους 
διαμονής του. Σύνταξη και δημοσίευση της προκήρυξης. 

ΘΕΜΑ 2: Ορισμός των προσώπων που θα εκτελέσουν χρέη εφορίας και γραμματείας στο 
19οΠΠΣ στη Λάρισα μεταξύ όσων εκδήλωσαν ήδη το ανάλογο ενδιαφέρον (υπενθυμίζεται 
ότι η προθεσμία εκδήλωσης ενδιαφέροντος λήγει στις 23/4/2024). 

ΘΕΜΑ 3: Αγωνιστικό υλικό για το 19οΠΠΣ, συνδρομή των Ομίλων. Αναζήτηση (μεταξύ 
των μελών της ΠΕΣ) δύο λάπτοπ για τη γραμματεία. 

ΘΕΜΑ 4: Ένταξη στο Τμήμα Ελληνικής Γλώσσας δύο ακόμη μελών της ΠΕΣ. 

ΘΕΜΑ 5: Δέκα (10) νέες γνωμοδοτήσεις του ΤΕΓ με αρ. πρωτ. 778/22.04.2024, 
779/22.04.2024, 780/22.04.2024, 781/22.04.2024, 782/22.04.2024, 783/22.04.2024, 
784/22.04.2024, 785/22.04.2024, 786/22.04.2024, 787/22.04.2024 και ορισμός 
ημερομηνίας έναρξης ισχύος των. 

 
Τα θέματα συζητήθηκαν και τα μέλη τοποθετήθηκαν, εκφράζοντας τις προσωπικές τους 
θέσεις και απόψεις. Ακολούθησε ψηφοφορία από Πέμπτη 25/04/2024 ώρα 22:00 έως 
Σάββατο 27/04/2024 ώρα 22:00. 
 
Ειδικότερα: 
α) για το ΘΕΜΑ 1 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 



Προτείνω να αποδεχθούμε την προσφορά για το βραδινό δείπνο για όλους («κάθε βράδυ 
θα σερβίρονται 5 πιάτα στον καθένα: α) χορτόπιτα ή τυρόπιτα ή κοτόπιτα ή κολοκυθόπιτα 
ή γίγαντες με χόρτα, β) σαλάτα εποχής, γ) φέτα ή γαλοτύρι, δ) μπιφτέκι ή μοσχάρι ή 
κοτόπουλο ή αρνί ή μουσακάς ή παστίτσιο, ε) γλυκό ή φρούτο. Τιμή 10,00 € το άτομο). 
Ποτά, καφέδες, αναψυκτικά, ο καθένας τα πληρώνει μόνος του»). Και να ενσωματωθεί στις 
τιμές που θα αναγράφονται στην προκήρυξη (40 μονόκλινο, 60 δίκλινο, 80 τρίκλινο, όλοι με 
ημιδιατροφή: πρωινό σε μπουφέ και σερβιριζόμενο δείπνο 5 πιάτων). 
Να σημειωθεί ότι ο ξενοδόχος ζήτησε τηλεφωνικώς «ή το δείπνο – προσφορά να είναι για 
όλους ή για κανέναν, στην περίπτωση αυτή ας παραγγέλνουν από τον κατάλογο, θα τους 
κοστίσει πολύ περισσότερο». Αν κανείς διαφωνεί, ας το γράψει, ούτως ώστε να διεξαχθεί 
και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 
Το παράβολο συμμετοχής πέρσι στη Νάουσα ήταν 10 €. Προτείνω να παραμείνει το ίδιο. 
Αν κανείς έχει να προτείνει κάτι διαφορετικό (π.χ. 15€ ή 5€ ή δωρεάν ή 20€ κλπ.) ας το 
γράψει, ούτως ώστε να διεξαχθεί και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 
Δικαίωμα συμμετοχής, προτείνω να έχουν όσοι είναι εγγεγραμμένα μέλη Συλλόγων 
Σκραμπλ και όσοι είναι εγγεγραμμένα μέλη της Πανελλήνιας Ένωσης Σκραμπλ. Αν κανείς 
διαφωνεί, ας το γράψει, ούτως ώστε να διεξαχθεί και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 
Έφορος ενστάσεων, υπεύθυνος διεξαγωγής κληρώσεων και υπεύθυνος καταχώρισης 
αποτελεσμάτων στο ίντερνετ (τρία πρόσωπα) προτείνω να γίνει πρόσκληση στην ομάδα 
ΠΕΣ ΜΕΛΗ, προθεσμία εκδήλωσης ενδιαφέροντος έως 31/5/2024, ακολούθως επιλέγει το 
ΔΣ μεταξύ των ενδιαφερομένων, να καλύψουμε το κόστος διαμονής τους ως εξής: 90 € για 
τον καθέναν από τους τρεις, ήτοι μισό δίκλινο με ημιδιατροφή (εφόσον βέβαια αποφασισθεί 
αυτό) επί τρεις νύχτες. Αν κανείς έχει να προτείνει κάτι διαφορετικό, ας το γράψει, ούτως 
ώστε να διεξαχθεί και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 
14 αγώνες για όλους, μία κατηγορία, χωρίς τελικό, χωρίς αποχαιρετιστήριο κέρασμα. 
Κάποια στιγμή πρέπει να φτιάξουμε και μια αφίσα. 

Στο ΘΕΜΑ 1  

i) η σύμβουλος Εύα Ζέρβα τοποθετήθηκε ως εξής: 

Η ενσωμάτωση του δείπνου στην τιμή του δωματίου μου φαίνεται μια χαρά. Το παράβολο 
των 10 ευρώ μου φαίνεται λίγο εφόσον θέλουμε να καλύψουμε τη διαμονή 3 ατόμων (270 
ευρώ) και έχοντας ως δεδομένο ότι η συμμετοχή στα γκραν πρι είναι συνήθως γύρω στα 
30-40 άτομα. Προτείνω παράβολο 15€, όπως σε όλα τα τουρνουά. 

ii) η σύμβουλος Λένα Διδασκάλου τοποθετήθηκε ως εξής: 

Συμφωνώ με την προσθήκη του δείπνου στην τιμή 
Πιστεύω ότι η αποζημίωση πρέπει να περιοριστεί στα δυο άτομα. Είναι μια μικρή 
διοργάνωση… με λίγο βοήθεια ένας εφορος και ένας για γραμματεία είναι μια χαρά! 
Το παράβολο προτείνω να είναι 15 ευρώ 

β) για το ΘΕΜΑ 2 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Ο Ζαούσης έγραψε «Εγώ θα μπορούσα να αναλάβω την «μισή Εφορία». Ήτοι Σάββατο 
απόγευμα και Κυριακή πρωί. Αν θεωρείτε σκόπιμο ας καλυφθεί η μια εκ των δυο 
διανυκτερεύσεων μου» και η Χαυλίδου έγραψε «Για όλη τη διάρκεια του πρωταθλήματος». 



Προτείνω Χαυλίδου, να πάρει 76 €. Αν κανείς διαφωνεί, ας το γράψει, ούτως ώστε να 
διεξαχθεί και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 
Ο Μουζεβίρης είναι ο μόνος που προθυμοποιήθηκε για τη διεξαγωγή των κληρώσεων. 
Προτείνω να πάρει 38 €. Και οι Μολφέτα – Καραΐνδρου προθυμοποιήθηκαν για την 
καταχώριση των αποτελεσμάτων. Προτείνω να πάρουν τα υπόλοιπα 38 € και ας τα 
μοιραστούν μεταξύ τους. 

γ) για το ΘΕΜΑ 3 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Προτείνω να απαλλάξουμε τους νησιώτες (Ρόδο – Μήλο). Οι άλλοι όμιλοι προτείνω να 
βοηθήσουν ως εξής: ΟΣΑΠ, ΟΣΘ, ΕΣΘ από 7 σετ, ΟΣΠ, ΟΣΒ από 6 σετ, ΟΣΚ 4 σετ. 
Σύνολο 37 σετ, δηλαδή για 74 παίκτες. Νομίζω αρκούν. Αν κάποιος διαφωνεί, ας γράψει τι 
ακριβώς προτείνει. 
Προτείνω να γίνει έκκληση στην ομάδα ΠΕΣ ΜΕΛΗ για δύο λάπτοπ, εκτός κι αν βρεθούν 
από δω μέσα. 

δ) για το ΘΕΜΑ 4 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Μέσα στον Μάρτιο παραιτήθηκαν δύο μέλη του ΤΕΓ: η Αναστασία Παππά και η Εύη 
Κλάζογλου. Προτείνω να αντικατασταθούν από δύο άλλα μέλη της ΠΕΣ: τη Ράνια Κοντούλα 
και την Κατερίνα Πλασταρά. Έχει γίνει επικοινωνία μαζί τους και αποδέχονται την τιμή. 
Η Ράνια Κοντούλα είναι κλασική φιλόλογος, επιστημονική συνεργάτιδα του Κέντρου 
Ελληνικής Γλώσσας με κύρια ενασχόληση τη δημιουργία ψηφιακών περιβαλλόντων με 
γλωσσικά εργαλεία. Η Κατερίνα Πλασταρά είναι ερευνήτρια του Κέντρου Ελληνικής 
Γλώσσας, με κύρια ενασχόληση τη δημιουργία ψηφιακών λεξικών και περιβαλλόντων για 
τη διδασκαλία της ελληνικής γλώσσας. Αν κανείς έχει να προτείνει κάτι διαφορετικό, ας το 
γράψει, ούτως ώστε να διεξαχθεί και η σχετική ψηφοφορία μεθαύριο. 

 
Αποφασίστηκαν τα κάτωθι: 

 
ΘΕΜΑ 1: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για τις εξής προτάσεις: 

α. Να αποδεχθούμε την προσφορά για το βραδινό δείπνο για όλους. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
12 ΣΥΜΦΩΝΩ  
0 ΔΙΑΦΩΝΩ 
0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
β. Ορισμός κόστους παραβόλου συμμετοχής 

ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
12 15€ 
0 10€ 
0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση για παράβολο συμμετοχής ύψους 15€ υπερψηφίστηκε) 



γ. Να γίνει πρόσκληση στην ομάδα ΠΕΣ ΜΕΛΗ, με προθεσμία εκδήλωσης ενδιαφέροντος 
έως 31/5/2024, και στη συνέχεια να καλύψουμε το κόστος διαμονής τους ως εξής: 90 € για 
τον καθέναν, ήτοι μισό δίκλινο με ημιδιατροφή (εφόσον βέβαια αποφασισθεί αυτό) επί τρεις 
νύχτες:  

ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
5 έναν έφορο ενστάσεων και έναν υπεύθυνο γραμματείας (διεξαγωγή κληρώσεων + 
καταχώριση αποτελεσμάτων) = 2 άτομα, 
8 έναν έφορο ενστάσεων, έναν υπεύθυνο διεξαγωγής κληρώσεων και έναν υπεύθυνο 
καταχώρισης αποτελεσμάτων) = 3 άτομα,  
0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση για έναν έφορο ενστάσεων, έναν υπεύθυνο διεξαγωγής κληρώσεων και έναν 
υπεύθυνο καταχώρισης αποτελεσμάτων) = 3 άτομα υπερψηφίστηκε) 

ΘΕΜΑ 2: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 

α. Την εφορία να αναλάβει η Σοφία Χαυλίδου (θα της καταβληθούν 76 €), την διεξαγωγή 
των κληρώσεων να αναλάβει ο Γιώργος Μουζεβίρης (θα του καταβληθούν 38 €) και την 
καταχώριση των αποτελεσμάτων να αναλάβουν η Πέννυ Μολφέτα και η Σία Καραΐνδρου 
(θα τους καταβληθούν 38 €, τα οποία θα μοιραστούν μεταξύ τους).  
ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
11 ΣΥΜΦΩΝΩ 
0 ΔΙΑΦΩΝΩ 
1 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 

ΘΕΜΑ 3: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 

α. Να συνδράμουν οι όμιλοι ως εξής: ΟΣΑΠ, ΟΣΘ, ΕΣΘ από 7 πλήρη σετ, ΟΣΠ, ΟΣΒ από 
6 πλήρη σετ, ΟΣΚ 4 πλήρη σετ. Εάν χρειαστούν επιπλέον χρονόμετρα, ο ΟΣΜ 
προθυμοποιείται να φέρει μέχρι δέκα. Ένα λάπτοπ προθυμοποιείται να φέρει η Ανθούλα 
Χατζηγεωργίου και ένα ακόμη λάπτοπ προθυμοποιείται να φέρει η Πέννυ Μολφέτα. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
12 ΣΥΜΦΩΝΩ 
0 ΔΙΑΦΩΝΩ 
0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 

ΘΕΜΑ 4: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 

α. Να ενταχθούν στο ΤΕΓ η Ράνια Κοντούλα και η Κατερίνα Πλασταρά, επιστημονικές 
συνεργάτιδες του Κέντρου Ελληνικής Γλώσσας. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
13 ΣΥΜΦΩΝΩ 
0 ΔΙΑΦΩΝΩ 



0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 

ΘΕΜΑ 5: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 

α. Να εγκριθούν και να τεθούν σε ισχύ από 1/9/2024, όπως εξάλλου επιτάσσει και το νέο 
καταστατικό. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
12 ΣΥΜΦΩΝΩ 
0 ΔΙΑΦΩΝΩ 
0 ΛΕΥΚΟ 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
 
 
 
 

Ο Πρόεδρος Η Γραμματέας 
 

 

Μυρσίνης Θράσος Μητρούση Εύη 

 
Τα Μέλη 

 

 

Καραϊωσηφίδης Άκης Καρακόλη Αναστασία 

 
 

Γκαλίδη Αλεξάνδρα 
 
 

Κεραμάρης Αργύρης 
 
 

Παπαγιαννόπουλος Τάκης 

 
 

Διδασκάλου Λένα 
 
 

Κολιαράκη Μαίρη 
 
 

Τριανταφύλλου Σέβα 

 
 

Ζέρβα Εύα 
 
 

Κούρκουλος Νίκος 
 
 

Χατζηγεωργίου Ανθούλα 
 


